



FOR IMMEDIATE RELEASE
TUESDAY, APRIL 23, 1963.

A.15

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that Ambassador Christian Herter, who was appointed earlier this year as Special Representative for Trade Negotiations for the United States, will visit Ottawa on April 26 at the invitation of the Canadian Government. Ambassador Herter will meet with Canadian ministers for broad discussions of international trade issues, including the prospects for a new multilateral tariff conference.

- - - - -

PUBLIER IMMEDIATEMENT
MARDI, LE 23 AVRIL 1963.

A.15

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce aujourd'hui que M. Christian Herter, représentant spécial des Etats-Unis en matière de négociations commerciales, fera une visite à Ottawa le 26 avril à l'invitation du gouvernement canadien. M. Herter aura des entretiens de caractère général avec les ministres canadiens sur des questions de commerce international, y compris les perspectives d'une nouvelle conférence tarifaire multilatérale.